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Zápis ze společného VI. zasedání Rady a Výboru KS JMK 
konaného dne 7. 7. 2019 od 14,00 hodin v Brně, Plotní 69 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, manlog - L. 
Reidlinger, ekonomka - I. Drobiličová, předsedové sekcí: A. Polášková, J. Albrecht, J. 
Procházka, D. Sém. 
 
Kontrolní komise:  
Omluveni - J. Bayer, V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš 
 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: M. Kelner, I. Drobiličová 
OO Brno: R. Valeš, M. Velan 
OO Břeclav: J. Novotný, P. Polách 
OO Hodonín: R. Bartošík, Ing. M. Otruba 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, R. Sedlář 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Stehlík 
 
Předsedové okresních odborných sekcí:  

- Drůbež: M. Nečasová, R. Valeš, J. Kacer, R. Sedlář, A. Polášková 
- Holubi: J. Ludvík, J. Polách, Ing. M. Otruba, Ing. J. Albrecht 
- Králíci: M. Kelner, D. Sém, A. Stehlík, J. Procházka 
- Exoti: M. Pokorný, I. Drobiličová 
- MCH: M. Velan, J. Rovenský, J. Rovenský ml., M. Kročil 

Omluveni: K. Pavlů, J. Hon, Z. Lejsek                   
                                          
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Návrh výběrového řízení na CV Chovatel (předsedové krajských sekcí + předsedové 
okresních sekcí) 
4. Pokladní zpráva (I. Drobiličová) 
5. Jihomoravské dožínky 2019 v Brně (D. Malá, R. Valeš) 
6. JUVENES MORAVIA 2019 (J. Rovenský) 
7. Zajištění občerstvení na MORAVIA Brno 2019 (I. Drobiličová) 
8. Výstava morčat na MORAVIA Brno 2019 (R. Valeš) 
9. Příprava výjezdního zasedání Rady a Výboru KS v ZOO Parku Vyškov (R. Novotný) 
10. Diskuse 
11. Usnesení a závěr 
 



Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program V. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 12           Proti 0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 12). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 12). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Návrh výběrového řízení na CV Chovatel (předsedové krajských sekcí + předsedové 
okresních sekcí) 
- bod uvedl předseda KS JMK R. Novotný. Jedná se o roky 2020, 2021, 2022 a 2023. Poté 
požádal o návrhy předsedy jednotlivých sekcí. S ohledem na termíny evropských speciálek na 
MORAVIA 2020 R. Novotný rok 2020 nedoporučuje. Problém může být i s dotací JMK 
z důvodu vyúčtování. Další problém – termíny výstaviště – pavilon B – nutno jednat 
s Veletrhy Brno, a.s. – třetí víkend na rok 2020 je obsazen. 
Vyjádření krajských sekcí k pořádání CV chovatel: (bod byl projednán před vlastním 
programem schůze Rady a Výboru KS JMK)  
Ing. Albrecht – holubi – rok 2020 slíbeny speciálky některým klubům, s ohledem na počet 
holubů již nedoporučuje. Je proti tomu podílet se na pořádání celostátní výstavy, holubáři 
chtějí zůstat u MORAVIE.  
J. Procházka – sekce králíků – rozeslány dotazy, písemně se odezvala pouze Břeclav, pokud 
bude výstava v režii Svazu, asi bude lépe zůstat u výstavy MORAVIA. 
A. Polášková – vznesla dotaz, zda nelze souběžně pořádat CV i MORAVII? Odpověděl R. 
Novotný. Je to otázka spolupořadatelství, v tom případě je A. Polášková názoru, že lepší 
zůstat u MORAVIE. Je třeba zachovat MORAVII.   
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK rozhodla pokračovat dál na MORAVII a nepodávat přihlášku na výběrové 
řízení na pořádání CV Chovatel 2020, 2021 a 2022. Otázka pořádání CV v roce 2023 zůstává 
otevřená. 
Hlasování: Pro: 10, proti: 0, zdrželi se: 2, usnesení bylo přijato. 
 
Otázka bodované expozice exotů na MORAVII: 

- OO Vyškov – pro bodovanou expozici za podmínky 3 lidí z každého okresu 
- OO Brno – souhlasí a dodá 
- OO Břeclav – nemá sekci exotářů 
- OO Blansko – zajistí ukázka harckých kanárů 
- OO Hodonín – zainteresuje svou ZO, která sestává především z chovatelů exotů 
- OO Znojmo – souhlasí a dodá 3 lidi na každý den 

Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí rozhodnutí sekce OEP uspořádat bodovanou výstavu na 
MORAVII a ukládá sekci připravit plán zabezpečení na příští zasedání Rady KS. 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrželi se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
4. Pokladní zpráva (I. Drobiličová) 
Zprávu přednesla za období od 30. 4. do 30. 6. 2019, zpráva je přílohou zápisu. 



K tomu vedena diskuse na pohledávky OO Břeclav (zapůjčení klecí na MORAVIA 2018) a 
OO Brno – platba za zapůjčení jednací místnosti Plotní 69, Brno.    
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o stavu financí KS JMK ke dni 30. 6. 2019, 
vzhledem k tomu, že se již uzavřelo vyúčtování roku 2018 – doporučuje podat fa na zapůjčení 
výstavního fundusu OO Břeclav a Rada jej na příštím zasedání projedná. Ekonomka I. 
Drobiličová s R. Valešem předloží fa na podíl nákladů na Plotní za rok 2018. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
5. Jihomoravské dožínky 2019 v Brně (D. Malá, R. Valeš) 
R. Valeš a D. Malá informovali o stavu příprav jihomoravských dožínek dne 1. 9. 2019, kde 
bude účastno ukázkovou výstavkou také ČSCH, KS JMK. Výstavka bude umístěna v Opatské 
zahradě na Mendlově náměstí v Brně. Zvířata budou pokryta z OO Brno, musí být zastoupena 
veškerá národní plemena, od velkých po zakrslé. Seznam plemen pošle OO Brno do 31. 7. 
2019 na mail KS JMK, D. Malá zkontroluje popisky a zajistí doplnění s předsedou. Exoty 
zajistí J. Hon s M. Uhrem. 
Požadavek na pivní sety: 20 setů 
Stan: 10 x 15 m 
Zábrany: 30 m 
Připojení na el. energii: 220 V–4 zásuvky 
Voda z hydrantu – každá sekce si vezme konev 
Rozpočet – předložila I. Drobiličová 
Počet parkovacích míst – požadavek 10 
Do 10,00 hodin musí být výstavka hotová, připravená, velký důraz na zastínění klecí chvojím! 
Doprovodné akce – vajíčka, předení vlny, balonky, hlazení zvířat, ukázka králičího hopu – 
zajistí Olešnice (Blansko) 
L. Reidlinger zajistí (zakoupí) kompresor na nafukování balonků.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o stavu příprav ukázkové výstavky v rámci 
jihomoravských dožínek 1. 9. 2019 a ukládá R. Valešovi s  D. Malou odeslat požadavky KS 
JMK spolu s předloženým rozpočtem do pondělí 8. 7. 2019 na KÚ JMK, dále ukládá OO 
Brno zajistit vystavená zvířata dle dohodnutého rozsahu plemen a  počtu kusů. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
6. JUVENES MORAVIA 2019 (J. Rovenský) 
O stavu příprav informoval J. Rovenský – plakát, inzerce, e-maily, uzávěrka přihlášek je 31. 
7. 2019, výstava je třídenní, samotná výstava JUVENES s posuzováním za přítomnosti 
majitele – MCH, spojené s přednáškou je v neděli 18. 8. 2019. Závod v králičím hopu 
JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 2019 pořádá ZO Moravský Krumlov (K. + D. 
Baštová) ve spolupráci s přítelem J. Svítilem ze Zdounek. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o stavu příprav KV zvířat mladých chovatelů 
JUVENES MORAVIA 2019, která se uskuteční ve dnech 16. – 18. 8. 2019 v Kyjově. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
 
7. Zajištění občerstvení na MORAVIA Brno 2019 (I. Drobiličová) 
Udělána kombinace loňského a předloňského roku, pro organizátory ve vlastní režii ve dnech 
stř, čt, po (6 výdejních míst), zvlášť pití a jídlo, pátek až neděle – kombinace vlastních a 
cizích, včetně místa v pavilonu E0. Nutno dbát na rychlost občerstvení a kapacity pro sezení. 



Pro posuzování holubů v pátek na galerii do cca 14,00 hodin – koutek pro občerstvení – 
v místě stánku pro Klub moravských bagdet. 
Stolové sety je třeba dát i ke klecím pro starší návštěvníky. Potřeba cca 100 –150 stolových 
setů. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o stavu příprav zajištění občerstvení pro výstavu 
MORAVIA Brno 2019. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
8. Výstava morčat na MORAVIA Brno 2019 (R. Valeš) 
Bude se jednat o prezentaci – ukázkovou expozici do cca 100 ks zvířat. Uspořádání jako 
v loňském roce. Podestýlku - hobliny zajistí sponzor.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o přípravě ukázkové expozice morčat v rámci 
výstavy MORAVIA Brno 2019 a ukládá logistik-managerovi zpracovat návrh na umístění 
jednotlivých expozic. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
 
9. Příprava výjezdního zasedání Rady a Výboru KS v ZOO Parku Vyškov (R. Novotný) 
- termín zatím není znám, předběžně 25. srpen 2019 – je odvislý na dovolené MVDr. 
Hylákové. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí záměr výjezdního zasedání Rady a Výboru KS JMK s tím, že 
předběžně je stanoven termín 25. srpen, ale tento bude ještě upřesněn. 
Hlasování: Pro: 12, usnesení bylo přijato. 
 
10. Diskuse, různé 
1. Návrh na úhradu účastnického poplatku Celostátní olympiády v Přerově pro OO Hodonín 
ve výši 3.500 Kč, podmínkou je, že zabezpečí ukázkové provedení okresního kola olympiády 
pro ostatní okresy v roce 2020. 
Usnesení – Rada KS JMK schvaluje zaplacení účastnického poplatku celostátní Olympiády 
pro MCH z OO Hodonín a tím, že v ZO Kyjov uspořádá okresní kolo Olympiády v roce 2020 
s ukázkou pro ostatní okresy JMK. 
Hlasování: Pro: 12, schváleno. 
 
2. Opatření k výrobě katalogu – I. Drobiličová informovala, že poptala tiskárnu z Brna, dále 
L. Reidlinger poptal tiskárnu v Adamově, počet katalogů do 1500 ks, katalogy musí být na 
pokladnách v sobotu 7. 12. 2019 v 8,00 hodin ráno. 
Usnesení – Rada KS JMK schvaluje uzavření smlouvy s tiskárnou v Brně, tiskárna Adamov 
bude záloha. Podmínka – dodání katalogů v sobotu 7. 12. 2019 do 8 hodin. 
Hlasování: Pro: 12, schváleno.  
 
3. Žádost na upoutávku na evropskou výstavu moravských pštrosů na MORAVIA Brno 2019 
Hlasování: Pro: 12, schváleno. 
  
4. Požadavek na min. 2 garantů na klubových výstavách z pořádajících klubů při MORAVIA 
– J. Procházka 
 
5. Návrh na expozici moravského bílého hnědookého (M. Nečasová) 



Hlasování: Pro: 12, schváleno 
 
6. J. Albrecht – zopakoval požadavek na 3 garanty z každého okresu u expozice holubů  na 
MORAVII. 
Usnesení: Rada KS JMK ukládá předsedovi sekce holubů připravit seznam garantů 
z jednotlivých okresů na MORAVII 2019 a obeslat předsedy jmenným seznamem jednotlivé 
předsedy okresní sekce holubů.  
Schváleno již na minulé schůzi Rady a Výboru. 
 
7. A. Polášková – požadavek na zapáskování klecí drůbeže ze všech stran. 
 
8. Dotaz L. Reidlingera – ztracená sponkovačka z MORAVIA 2019, kdo si ji „půjčil“, nechť 
ji neprodleně vrátí. 
 
9. M. Velan – připomínka k začátku stavění klecí na MORAVIA, požadavek na plánek, 
zamalování místa klecí křídami na zemi, k tomu diskutoval J. Ludvík – problém ve velikosti 
klecí na holuby, dále k tomuto diskutoval Ing. M. Otruba,  
Závěr k tomuto bodu – plán udělá log.-manager L. Reidlinger, ten předá jednotlivým 
vedoucím garantům a podle toho se bude stavět! Případné změny (např. šířka podlážek apod.) 
vždy po konzultaci s log.-managerem. Doplnil L. Reidlinger, jak letos bude stavba výstavy 
provedena. R. Novotný uvedl, že letos bude k dispozici „sklad“, kde si jednotliví garanti 
budou „fasovat“ oproti podpisu veškeré prostředky včetně krmiva. 
 
10. R. Valeš – vznesl požadavek na výrobu folií u de Heus, R. Novotný odpověděl, že KS 
JMK bude dále spolupracovat s firmou de Heus.  
 
11. R. Novotný – i letos je plánován příspěvek 25.000 Kč pro jednotlivé okresy – členy KS 
JMK, z toho opět 10.000 Kč musí být určeno na výstavy, letos s již bez výjimky bude vedení 
KS JMK požadovat vyplněnou tabulku s použitím příspěvku (zároveň dodat katalogy), kterou 
jednotlivé okresy vyplní a dodají do konce října 2019. D. Malá pošle inovovanou tabulku na 
rok 2019. 
 
9. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
                                          
                                                                                                     ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                       předseda ČSCH, KS JMK 


